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ERFARINGER MED FAMILIERÅD 
FRA PRAKSIS

T h e a  H  K v e i n å  F a m i l i e r å d s k o o r d i n a t o r  

.







Hvordan finner vi de som vil stille opp?



• Mange har oppfattet at det er «noe» men ikke oppfattet at det er så 
vanskelig  - skaper åpenhet omkring barnets og familiens problem

• Uenige med barneverntjenesten – bedre samarbeid med barnevernet

• Opplever at familie og nettverk mobiliserer - det gir håp!

• Oppfattes en aksept fra familien - støtte og hjelp fra andre 
familiemedlemmer

• Som regel saksbehandler som utformer spørsmålene

• Kort tid den største utfordringen for å kunne involvere barnet mer, men 
mangel på tid mobiliserer også 

• Stiller store krav til fleksibilitet og kreativitet av oss
familierådskoordinatorer
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